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ROMANIA 
JUDETUL BACAU 
COMUNA CASIN 
CONSILIUL LOCAL 
 

PROCES  VERBAL 
 
 
           Incheiat astazi 28.04.2022,ora 10,00  in sedinta ordinara a Consiliului local a comunei 
Casin,judetul Bacau,convocata in baza Dispozitiei nr.94/14.04.2022 data de Primarul comunei 
Casin.Procedura de convocare a consiliului local s-a facut in scris . Proiectele de pe  ordinea de zi 
sunt anexa la documentul de convocare (invitatii). Proiectul ordinii de zi a sedintei consiliului local s-
a adus la cunostinta locuitorilor comunei, prin afisare la sediul institutiei si prin afisare pe pagina de 
internet.  

Sedinta se desfasoara la sediul Consiliului local ,la ora 10,00.  
Sedinta consiliului local se desfasoara legal in prezenta majoritatii consilierilor locali in 

functie. Prezenta consilierilor este inregistrata in condica de prezenta, tinuta de secretarul general al 
comunei. 
          La sedinta au participat 12  consilieri din cei 13 in functie,  Presedinte de sedinta este ales 
doamna Bancila Ana-Mirela,  pe o perioada de trei luni :  februarie, martie,aprilie . 
        Secretarul general al comunei  supune la vot procesul-verbal al sedintei anterioare, din data de 
28.03.2022 si acesta este contestat de grupul de consilieri locali PNL : Soroiu Daniel, Nichifor Adina, 
Vrinceanu Cosmina-Ionela, Oproiu Lica-Vasile, Zarnescu Gheorghe pe motiv ca procesul-verbal este 
incomplet si nu s-au consemnat opiniile tututror consilierilor. Contestatia este inregistrata cu 
nr.3377/28.04.2022 . Potrivit art.138 alin.15 “…Consilierii locali si primarul are dreptul ca, in cadrul 
sedintei curente a consiliului local, sa conteste procesul-verbal si sa ceara mentionarea exacta a 
opiniilor exprimate in sedinta anterioara”. In acest context , secretarul general al comunei solicita 
exprimarea exacta a opiniilor care nu au fost consemnate.  
        Dl.Soroiu -  mentioneaza ca in conetstatie a solicitat redactarea procesului-verbal asa cum s-a 
desfasurat sedinta. Ar putea sa spuna ce a spus atunci in sedinta , ce a spus dl.viceprimar, ce a spus 
doamna Raadu-jurist dar ia mult timp asa ca a solicitat redactarea corecta a procesului-verbal de catre 
doamna Radu.  
       Doamna Radu Maria este chemata in sedinta sa dea explicatii cu privire la intocmirea 
procesului verbal. Spune ca nu si-a dat seama ca trebuie sa scrie tot si a scris pe scurt. Si, ca trebuie 
inregistrat cu reportofonul pe care il are primaria si o sa-l caute unde este. 
       Domnul Soroiu - ii contesta procesul verbal intocmit pentru ca nu a consemnat nimic din 
discutii, adica ce a spus el, ce a spus primarul si ii solicita doamnei jurist sa aduca clarificari in sensul 
ca, sa consemneze tot ce s-a spus in sedinta din data de 28.03.2022. 
       Doamna Radu - spune ca nu a inregistrat sedinta. 
       Se ajunge la concluzia ca domnul Soroiu sa redacteze ceea ce nu s-a consemnat in sedinta din 
data de 28.03.2022 ca sa isi aduca aminte bine ce a spus cu privire la procesele cu Anelbac si sa se 
aduca la cunostinta consiliului local. 
         
        I se da cuvantul d-lui primar sa prezinte ordinea de zi a sedintei .   
       Primarul comunei, dl. Curelea Ioan-Cosmin, prezinta proiectele ordinii de zi a sedintei si a 
proiectelor de hotarare iar comisiile de specialitate isi prezinta avizul. 
 
1.Proiect de hotarare privind  indexarea   impozitelor  si taxelor  locale pe anul 2023. Initiator : 
primar 
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Materiale : - referat de aprobare primar 
                  - raport de specialitate inspector superior Ticuleanu Luminita 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert; 

 
2. Proiect de hotarare privind stabilirea mandatului reprezentantului legal al Unității 
Administrativ-Teritoriale comuna Casin  pentru ședința Adunării Generale a Acționarilor a 
S.C. Compania Regională de Apă Bacău S.A. din 16.05.2022. Initiator : primar. 

Materiale : - referat de aprobare primar 
                  - raport de specialitate, secretar general 

                      - raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii 
publice ,a drepturilor cetatenilor 
 
3. Proiect de hotarare privind aprobarea Actului Adițional nr. 5 la Contractul de concesionare 
pentru delegarea gestiunii serviciilor de colectare și transport deșeuri municipale în județul 
Bacău nr. 180/2957/ 06.05.2015 (DIMINUAREA TARIFULUI de la 1414,47 lei/ tonă fără 
T.V.A. la 994,86 lei/ tonă fără T.V.A.) Initiator : primar. 
     Materiale : - referat de aprobare primar 
                       - raport specialitate secretar general; 
                       - raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii 
publice ,a drepturilor cetatenilor 
 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea structurii de posturi si structura de functii publice din 
cadrul aparatului de specialitate al primarului comunei Casin, judetul Bacau.Initiator : 
primar. 
     Materiale : - referat de aprobare primar 
                       - raport de specialitate secretar general 
                       - raportul comisiei pentru  administratie publica,juridica,apararea ordinii  si linistii 
publice ,a drepturilor cetatenilor 
 
5. Proiectul de hotarare privind  aprobarea Planul pentru asigurarea cu resurse materiale 
necesare gestionării situaţiilor de urgenţă pe anul 2022. Initiator : primar 

Materiale : - referat de aprobare primar 
                  - raport de specialitate, viceprimar 

  -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert; 
 
6. Proiect de hotarare privind  analiza stadiului de  inscriere a  datelor in registrul agricol  si a 
stabilirii masurilor pentru eficientizarea acestei activitati. Initiator : primar. 

Materiale : - referat de aprobare primar 
                  - raport de specialitate, secretar general 

  -raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert; 

 
7. Proiect de hotarare privind aprobarea contului de executie bugetara pe trimestrul I din anul 
2022. Initiator : primar. 
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    Materiale : - referat de aprobare primar 
                  - raport de specialitate contabil Cojocaru Marcela. 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert; 
 
8. Proiect de hotarare pentru modificarea si completarea HCL nr.59/31.10.2019 privind 
aprobarea atribuirii de denumiri de strazi in comuna Casin, judetul Bacau. Initiator : primar. 

Materiale : - Referat de aprobare primar 
                  - Raport avizare secretar general 

- Raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert 

 
9. Proiect de hotarare privind actualizarea inventarului  bunurilor care apartin domeniului privat al 
comunei Casin , judetul Bacau . Initiator : primar. Se scoate de pe ordinea de zi si se inlocuieste cu 
Proiect de hotarare privind dezmembrarea terenului in suprafata de 25.571 mp situat in 
domeniul privat al comunei Casin identificat cu numarul cadastral 63341.  

 Materiale : - referat de aprobare primar 
                  - raport de specialitate secretar general comuna;. 

-raportul comisiei pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, 
administrarea domeniului public şi privat al comunei, agricultură, gospodărie comunală, protecţia 
mediului, servicii şi comert; 
 
Se suplimenteaza ordinea de zi cu urmatoarele puncte :  
 
1. Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii contractului de asociere intre comuna 
Casin, judetul Bacau si Asociatia Fotbal Club sportiv “Viitorul Curita”sat Curita, comuna 
Casin. Initiator : primar. 
2. Proiect de hotarare privind aprobarea incheierii contractului de asociere intre comuna 
Casin, judetul Bacau si Asociatia “Clubul Sportiv Magura-Casin”sat Casin, judetul Bacau. 
Initiator : primar. 
 

Ordinea de zi  se supune aprobarii si aceasta se aproba in unanimitate. 
       

Dl primar - Prezinta fiecare proiect de hotarare in parte iar presedintii comisiilor de specialitate 
prezinta rapoartele de avizare. 
     Dl. Soroiu - esteobligatoriu sa fie si post de inspector protectie civila, care ce studii superioare. 
Sef SVSU este post cu studii medii. Intreaba pe domnul viceprimar daca voluntarii mai beneficiaza 
de asigurare pentru ca ei trebuie sa aiba asigurare si mai pot fi scutiti de taxe si impozite. Daca 
pateste un voluntar ceva la un incendiu, inundatie?  Asigurarea nu costa mult dar trebuie facuta. 
     Dl viceprimar - cu oamenii ne mai descurcam, ii gasim sa ne ajute, mai greu e la partea 
financiara.. Nu stie daca au asigurare dar  se va interesa. 
     Dl.Soroiu - s-a verificat planul parcelar la terenul care s-a dezmembrat  si care se doreste a se 
vinde ? Este cineva din Curita care a avut acolo. Coasta, din cate stie el o are cineva din Curita 
(Rentea), sa se verifice ! 
     Dl.Geandra - acolo o are cineva dupa Comanici. 
     Dl.primar - ar avea acolo Rentea, fara acte 
     Dl.Soroiu - ureaza tuturor Hristos a Inviat !  
La punctul 1 - se da hotararea in fiecare an, e de acord.  
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La punctul 2 - asa se face, e de acord.  
La punctul 3 - e curios daca va scadea si ar fi bine sa dea saci pe culori, tonajul este foarte 
mare.Contractul a fost incheiat pe judet si, practic ar trebui sa scada si taxa, asa crede. 
La punctul 4 - intreaba daca scoate postul de sef SVSU la concurs, poate se inscrie si el la concurs. 

Dl. Primar - ii raspunde: poate. Celelalte posturi sunt pentru transformarea functiilor publice din 
debut in grad asistent pentru ca a trecut 1 an de cand fetele au fost debutante si acum trec pe gradul 
profesional asistent. 

Dl. Soroiu - la punctul 5 - asa trebuie facut in fiecare an 
La punctul 6 - se pare ca s-a evaluat acolo. 

Doamna secretar general - da, s-au facut progrese acolo. Se inscriu datele in registrul electronic 
si s-a reusit sa fie in legatura cu taxele si impozitele astfel ca concordanta intre datele inscrise in 
registrul agricol electronic este aceeasi cu datele de la impozite si taxe. Dupa ce avem si hotararea cu 
strazile, urmeaza sa se introduca si denumirile de strazi. 

Dl.primar - acum recenzeaza si suntem primii pe judet la aurecenzare, deja sunt 1600 recenzati. 
Dl. Soroiu - la punctul 7 - da, punctul 8 - da, punctul 9 - da. La punctele suplimentate - e bine ca 

se aloca aceeasi suma pentru fiecare echipa. 
Il intreaba pe domnul primar - daca ati afirmat ca la stadion au inceput lucrarile, cu ce firma s-a 

incheiat contractul si cu ce pret ? 
Dl.Rosu - e de acord cu punctele de pe ordinea de zi. Pune in discutie siguranta cetatenilor din 

fata magazinului Central.Il roaga pe domnul primar sa ia legatura cu administratorul firmei ca sa 
fluidizeze circulatia. Se primeste marfa si circulatia pietonilor si autovehiculelor este greoaie.. Se iese 
de pe ulita si e foarte aglomerat astfel ca nu este vizibilitate iar accesul pe DJ se face greoi.Propune 
oglinzi de siguranta.Sa gaseasca o modalitate si, daca nu se gaseste, se ajunge pana la urma in 
instanta. 

Dl.primar - nu sunt puncte de neaprobat. Suntem pe primul loc pe judet la nivel de comuna pe 
recensamant, se bucura ca a apreciat si domnul consilier. In sedinta consiliului local s-au aprobat 
niste bani. Echipa va juca in octombrie. Noi am facut niste probe sa vedem daca e panza freatica la 
stadion. Nu e o lucrare care va fi scoasa la licitatie. Nu a incheiat contract.  

Dl.Slabu - e de acord cu punctele de pe ordinea de zi.  Referitor la punctul 4 , ar dori sa puna in 
functie pe cineva care a mai fost si e vorba de sef SVSU iar cel care a mai fost este Gosav Ionut.S-a 
discutat cu el  iar acesta este de acord. 

Doamna Nichifor - I se adreseaza domnului Slabu intrebandu-l cum poate sa spuna asa ceva ca e 
vorba de un concurs!  

Domnul primar - mentioneaza ca a sunat la cineva care face indicatoare  
Dl.Soroiu - se face adresa la drumuri judetene la Bacau si la politia rutiera. 
Dl.primar - a facut adrese. 
Inainte de inchiderea sedintei, doamna secretar general intreaba cum ramane cu procesul verbal al 

sedintei din data de 28.03.2022.   
Se hotaraste ca domnul Soroiu sa depuna anexa la contestatie care sa cuprinda opiniile care nu au 

fost consemnate. 
 

Se supun la vot proiectele de pe ordinea de zi si  se aproba cu 12 voturi “pentru”din 13 consilieri 
prezenti si in functie toate punctele de pe ordinea de zi. 

Drept pentru care am incheiat prezentul proces-verbal. 
 

           Presedinte de sedinta,                                                             Secretar General,    
           Bancila Ana-Mirela                                                     Popescu Monica - Florinela                                                                                                                                                                                                                                                                                                                
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